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L'Ajuntament tornarà a demanar a FGC ampliar el servei les nits de Festa Major

Sant Cugat sol·licitarà un any més a Ferrocarrils de la
Generalitat (FGC) que augmenti la freqüència de trens a la
línia S1 durant les nits de Festa Major a la ciutat i als
municipis veïns de Rubí i Terrassa. Concretament, que
s'augmenti un tren cada hora en horari nocturn. Així s'ha
aprovat aquest dilluns al ple com a moció institucional i a
proposta d'ERC-MES. L'any passat els republicans ja van
presentar una petició d'ampliació que va entrar en
funcionament les nits del 28 al 1 de juliol de l'any passat.

CONSULTA AQUÍ LA MOCIÓ

El regidor d'ERC-MES Èric Gómez ha explicat que és una proposta que prové del Jovent Republicà i que va
ser un 'èxit'. En xifres, durant la festa grossa de l'any passat van utilitzar el servei 4.238 persones, 1.774 a Sant
Cugat.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/143215.html
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